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     Protokół Nr 170/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 22 lutego 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 11:00 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu– uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

3. Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

4. Agnieszka Wasiewicz – Zastępca Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

5. Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

6. Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle 

Somatycznie Chorych w Myśliborzu. 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian do 

porządku obrad: 

 Rozpatrzenie w pkt. 9a) sprawy dotyczącej zajęcia stanowiska w sprawie złożenia 

wniosku o dofinansowanie w ramach obszaru B „Programu wyrównywania różnic 

między regionami III”. 

 Rozpatrzenie w pkt. 15 sprawy dotyczącej wniosku dyrektora Zespołu Szkół im. 

Noblistów Polskich w Myśliborzu dotyczący przekształcenia trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla 

Dorosłych przy ZS w Myśliborzu. 

 Rozpatrzenie w pkt. 16 sprawy dotyczącej zajęcia stanowiska w sprawie: 

- Sporządzenia aneksu do umowy Nr IZM/111/2020, zawartej w dniu 22.09.2020r. 

pomiędzy Powiatem Myśliborskim a Gminą Nowogródek Pomorski, dotyczącej 
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realizacji inwestycji pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2113Z na odcinku 

Sumiak-Karsko”. 

- Wystąpienia do Wojewody Zachodniopomorskiego o ujęcie w kosztach 

kwalifikowanych projektu robót polegających na montażu oświetlenia ulicznego, 

wykonaniu utwardzonego pobocza do budynków mieszkalnych, wykonaniu 

dodatkowych zjazdów i poszerzeniu istniejących. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmiany do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital w Dębnie 

im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp.  z o.o. 

4. Zapoznanie się z informacją Dyrektora Domu Pomocy społecznej w Myśliborzu dla 

Osób Przewlekle Somatycznie Chorych z dnia 18.02.2021r. na temat symulacji strat 

finansowych oraz strategii przeciwdziałania stratom w jednostce. 

5. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na rzecz realizacji Projektu pn. „Region 

Dobrego Wsparcia” w zakresie stworzenia miejsc opieki wytchnieniowej w formie 

krótkookresowego pobytu dziennego lub całodobowego. 

6. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy użyczenia pomieszczeń w budynku Powiatu 

Myśliborskiego przy ul. Spokojnej 13 w Myśliborzu dla Fundacji Nauka dla Środowiska  

z siedzibą w Koszalinie. 

7. Udzielenie upoważnienia Magdalenie Zynda-Lis – Dyrektorowi PCPR w Myśliborzu 

do dokonywania czynności odbiorowych w imieniu Powiatu Myśliborskiego w zakresie 

planowanych do realizacji prac w lokalu mieszkalnym opieki wytchnieniowej. 

8. Wyrażenie zgody na złożenie wystąpienia w sprawie uczestnictwa samorządu 

powiatowego w realizacji „Programu wyrównywania różnic między regionami III”. 

9. Wyrażenie zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie w ramach „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III”. 

9a) Zajęcie stanowiska w sprawie złożenia wniosku o dofinansowanie w ramach obszaru 

B „Programu wyrównywania różnic między regionami III”. 

10. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pn. „Wykonanie budowlanych 

przeglądów okresowych (półrocznych/rocznych lub pięcioletnich z elementami przeglądu 

rocznego budynków) zarządzanych przez Zamawiającego” w roku 2021. 

11. Wyrażenie zgody na zawarcie umów/porozumień z Gminami Powiatu Myśliborskiego 

w sprawie finansowania kosztów organizacji systemu współzawodnictwa sportowego dzieci  

i młodzieży szkół podstawowych i ponadpodstawowych w Powiecie Myśliborskim w 2021 

roku. 

12. Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia w sprawie określenia wysokości 

dofinansowania w formie dotacji dla Powiatu Myśliborskiego z przeznaczeniem na 

dofinansowanie udziału w zawodach sportowych uczniów ze szkół ponadpodstawowych. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie petycji do Prezesa Rady 

Ministrów oraz Ministra Edukacji i Nauki w sprawie zmiany przepisów. 
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14. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Dębna znak AP-0053.29.2021.MT z dnia 

15.02.2021r. na pismo w sprawie rozważenia możliwości wskazania nowego miejsca na 

potrzeby funkcjonowania filii Wydziału Komunikacji w Dębnie. 

15. Wniosek dyrektora Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu dotyczący 

przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w czteroletnie 

Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych przy ZS w Myśliborzu. 

16. Zajęcie stanowiska w sprawie: 

- Sporządzenia aneksu do umowy Nr IZM/111/2020, zawartej w dniu 22.09.2020r. pomiędzy 

Powiatem Myśliborskim a Gminą Nowogródek Pomorski, dotyczącej realizacji inwestycji 

pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2113Z na odcinku Sumiak-Karsko”. 

- Wystąpienia do Wojewody Zachodniopomorskiego o ujęcie w kosztach kwalifikowanych 

projektu robót polegających na montażu oświetlenia ulicznego, wykonaniu utwardzonego 

pobocza do budynków mieszkalnych, wykonaniu dodatkowych zjazdów i poszerzeniu 

istniejących. 

17. Sprawy różne. 
18. Zakończenie posiedzenia. 
 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 3 

Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital w Dębnie im. 

Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie sytuacji Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Poruszył temat związany przekazaniem przez Gminę Barlinek kwoty 450 000,00 zł. Podał 

termin Zgromadzenia Wspólników Spółki. 

Przedstawił informacje na temat działalności spółki. Podał informacje i dane dotyczące 

prowadzonych szczepień. Podał informacje dotyczące wykonywania szczepień wyjazdowych. 

Poruszył temat związany z sytuacja finansową spółki. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy na najbliższej sesji Rady Miejskiej w Barlinku zostanie podjęta decyzja 

dotycząca stanowiska w kwestii opracowania firmy FORMEDIS lub też dalszego 

postępowania dot. Szpitala w Barlinku? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że w porządku posiedzenia obrad sesji Rady Miejskiej w Barlinku nie ujęto 

tego tematu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że Zarząd Powiatu wystąpił do obu samorządów o zajecie stanowiska. Na 

najbliższej sesji Rady Miejskiej w Dębnie stanowisko to zostanie wyrażone, natomiast brak 

jest informacji ze strony Rady Miejskiej Barlinku. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że do tut. Urzędu nie wpłynęła informacja na temat posiedzenia sesji Rady 

Miejskiej w Barlinku. 
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Członek Zarządu - Wioletta Drzewińska  

Poruszyła sprawę dotyczącą kwot wynagrodzeń pracowników zatrudnionych w Szpitalu  

w Barlinku. Zwróciła uwagę na skutki podwyżek najniższego wynagrodzenia w spółce. 

Poprosiła o przedstawienie informacji przez Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp.  

z o.o. na temat wysokości kwot środków finansowych przekazanych przez Gminę Barlinek 

dla Spółki w latach 2016-2020. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o przedstawione stanowisko na spotkaniu z radnymi Rady Miejskiej w Barlinku, czy 

zostało ono zaakceptowane? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Poinformował, że na spotkaniu zostały przedstawione informacje ze strony szpitala, jeżeli 

chodzi o stanowisko Rady Miejskiej to nie została przekazana oficjalna informacja w tej 

sprawie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że Rada Miejska w Barlinku powinna wypowiedzieć się w tej sprawie. Zwróciła 

uwagę na projekt uchwały Rady Miejskiej w Barlinku w kwestii udzielenia wsparcia 

finansowego dla Spółki Szpital Barlinek. Zauważyła, że są to środki dedykowane na dzienny 

dom opieki medycznej co jest jedynie wywiązaniem się z wcześniejszego zobowiązania.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie sytuacji Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty. 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

Podała informacje na temat spotkania odbytego z Burmistrzem Dębna. Poinformowała  

o zaproszeniach na Komisje i Sesję Rady Miejskiej w Dębnie. Przekazała, że szpitalowi 

skończyły się wolne środki stanowiące zabezpieczenie wypłat. Z końcem roku środki zostały 

wydatkowane na ZUS i Urząd Skarbowy. Przedstawiła zapytanie do Burmistrza, czy jest 

szansa na dofinansowanie spółki. Propozycja Burmistrza jest taka, że wesprze on szpital przy 

spłacie umów ugody za miesiąc luty, które wynoszą 500 000,00 zł pod warunkiem, że połowę 

środków zostanie przekazana przez Powiat Myśliborski czyli kwota 250 000,00 zł. 

Przekazała, że w tej sprawie wystosowała pismo skierowane do Starosty Myśliborskiego. 

Poprosiła o zajęcie stanowiska w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że pismo wpłynęło w piątek i zostanie rozpatrzone, jednakże nie ma informacji  

o zabezpieczeniu środków przez Gminę Dębno. 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że Burmistrz Dębna poinformował, o możliwości wprowadzenia środków na 

najbliższej sesji Rady Miejskiej, jeżeli zajdzie taka potrzeba. Odniosła się do sytuacji 

finansowej spółki, zwróciła uwagę na brak środków finansowych. Poruszyła kwestię 

wykonywania płatności. Poinformowała o odbytej naradzie ordynatorów szpitala w kwestii 

znalezienia sposobów na pozyskanie środków z NFZ. Jednak efekty tego będą widoczne 

dopiero za kilka tygodni, a na tę chwilę sytuacji spółki pogorsza się. 

Poinformowała o odbytych spotkaniach ze związkami zawodowymi, które wnoszą o ustalenie 

sposobu finansowania szpitala przez obie strony. Zwróciła uwagę na dotychczas prowadzoną 

politykę budżetową spółki, brak dofinansowania ze strony właścicieli od kilku miesięcy 

powoduje, że spółka zaczyna mieć problemy dostawami towarów i usług.  
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na fakt pochylenia się Rady Miejskiej w Dębnie nad pismem Zarządu Powiatu 

w kwestii wyboru jednego z wariantów zaproponowanych przez firmę FORMEDIS. Decyzja 

w tej sprawie zostanie podjęta na najbliższej Sesji Rady Miejskiej w Dębnie. Takie samo 

pismo zostało wystosowane do Gminy Barlinek, która w przeciwieństwie do Gminy Dębno 

nie pochyliła się nad tym tematem. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła temat wystosowania pisma przez Prezes Zarządu do Starosty Powiatu   

w przedmiocie udzielenia wsparcia finansowego dla spółki. Zapytała, czy Burmistrz Dębna 

kontaktował się ze Starostą Powiatu w tej sprawie? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że nie kontaktował się z nim.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy Burmistrz Dębna również otrzymał pisemne zapytanie w tej kwestii? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że pismo zostało sporządzone zgodnie z propozycją Burmistrza Dębna. Nie  

zostało do niego skierowane, gdyż Burmistrz Dębna zadeklarował pomoc w tej sprawie  

w momencie kiedy druga strona, czyli Powiat Myśliborski  przychyli się do tej propozycji. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby mimo wszystko wystąpić formalnie z pismem do Burmistrza Dębna  

w przedmiotowej sprawie. 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

Przekazała, że Burmistrz Dębna poinformował, że temat ten poruszy również na Komisjach 

Rady Miejskiej.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że Gmina Dębno posiada w swoim budżecie zabezpieczoną kwotę 1,5 mln zł 

na pomoc spółce Szpital w Dębnie.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że Powiat Myśliborski nie posiada zabezpieczonych środków na ten cel. Zauważył, 

że Burmistrz Dębna uzależnia swoje wpłaty od decyzji Powiatu Myśliborskiego.  

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

Przedstawiła informacje na temat działań w zakresie pozyskania środków z NFZ. Zwróciła 

uwagę, na zmniejszenie dochodów tzw. covidowych. Przedstawiła informacje na temat 

sytuacji spółki. Poprosiła o pomoc i wsparcie finansowe dla spółki. Zwróciła uwagę na 

działania jakie są podejmowane w kwestii uzyskania jakichkolwiek oszczędności w szpitalu. 

Poruszyła temat dotyczący działań związanych z prowadzeniem leczenia osób chorujących na 

COVID-19. Zwróciła uwagę na dochody spółki i problem związany z brakiem łóżek. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o działania związane z tomografem dla Szpitala w Dębnie? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

Przekazała, że wpłynęły trzy oferty. Poinformowała o spotkaniach z firmami w tej sprawie. 

Przekazała, że temat ten został odłożony z uwagi na wysokość wydatku jaki należałoby 
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ponieść. Dopóki sytuacja pomiędzy dwoma szpitalami nie ustabilizuje się i nie zostanie 

podjęta decyzja przez właścicieli nie należy prowadzić rozmów w tej kwestii. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 4 

Zapoznanie się z informacją Dyrektora Domu Pomocy społecznej w Myśliborzu dla 

Osób Przewlekle Somatycznie Chorych z dnia 18.02.2021r. na temat symulacji strat 

finansowych oraz strategii przeciwdziałania stratom w jednostce. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o omówienie przedłożonej informacji. 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Przedstawiła informacje na temat przyjęć mieszkańców do placówki. Zauważyła, że w okresie 

pandemii nastąpiło zahamowanie liczby przyjęć mieszkańców. Przedstawiła działania jakie 

podjęła w zakresie pozyskania nowych mieszkańców. Przedstawiła informacje na temat 

działalności Domu Pomocy Społecznej i opieki sprawowanej nad mieszkańcami. Odniosła się 

do kwestii funkcjonowania jednostki w czasie pandemii. Zwróciła uwagę na ilość 

niewykorzystanych osobodni w poszczególnych miesiącach. Przekazała, że według 

przeprowadzonej symulacji na koniec miesiąca czerwca 2021 roku zakłada się 

niewypracowanie dochodów na poziomie 223 105,00 zł. 

Przedstawiła strategię zbilansowania dochodów i wydatków jednostki. Poruszyła kwestię 

kosztów jakie są ponoszone z tyt. zajmowania budynku B. Przekazała, że stanowią one ok.  

20 % kosztów ogólnych. Przedstawiła informacje na temat zatrudnienia i kosztów z tym 

związanych. Poruszyła temat związany z wykonaniem zaleceń pokontrolnych p.poż. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy Gmina Myślibórz przekazuje jakiekolwiek środki finansowe dla Domu Pomocy 

Społecznej? 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że nie. Jednostka jest wspierana poprzez przekazanie różnego rodzaju 

pomocy rzeczowej min. dwa łóżka, testy COVID-19, materiały higieniczne itp. 

Poinformowała, że wystąpiła z wnioskiem o umorzenie podatku od nieruchomości, jednakże  

z informacji uzyskanych z Urzędu Miejskiego wynika, że jednostka nie może uzyskać 

zwolnienia w tej kwestii. 

Zwróciła uwagę, że w jednostce ostatnie remonty były przeprowadzane w roku 2006. 

Przekazała, że w ostatnim roku Powiat Myśliborski przekazał środki na modernizację sieci 

wodnej. Zwróciła uwagę, że zmniejszenie ilości mieszkańców da możliwość wykonania 

zaleceń p.poż.  Do budynku B Domu Pomocy Społecznej mogliby być przeniesieni 

mieszkańcy na czas wykonania niezbędnych prac remontowo-inwestycyjnych. Przedstawiła 

argumentacje w przedmiotowej kwestii. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na małą ilość skierowań do jednostki w wyniku pandemii COVID-19. 

Przekazała, że ograniczenie ilości pensjonariuszy w placówce należy rozważyć z uwagi na 

potrzeby remontowe jednostki. Zwróciła uwagę na wydane zalecenia p. poż. Zauważyła, że 

jest to czasowa decyzja i po pandemii zaczną napływać nowe skierowania do placówki. 

Przekazała, że standardy w jednostce należy podnieść, aby zachęcić do skierowań osób 

starszych. Poprosiła o przedstawienie szczegółowych symulacji w tej kwestii. Zapytała  

o zmniejszenie zatrudnienia w wyniku wprowadzenia zaproponowanych zmian? 
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Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że w placówce minimalna liczba pracowników to 70 osób. Odniosła się do 

tematu zatrudnienia. Przekazała, że w przypadkach zakończenia umów o pracę na czas 

określony nie wyraziła zgody na ich przedłużenie. Zwróciła uwagę, że zalecenia p.poż 

obejmują budynek A. Przedstawiła informację na temat braku dostosowania budynku B do 

stałego pobytu mieszkańców. Zauważyła, że umieszczane są w nim osoby, które mogą się 

samodzielnie poruszać. Poruszyła kwestię wydanych zaleceń i zasadności wykonania prac 

remontowych w budynku A. Przekazała, że przedstawi stosowne wyliczenia w tej sprawie. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odniosła się do kwestii finansowych. Poruszyła temat związany z opłatami za podatek od 

nieruchomości. Zwróciła uwagę, że kwota zaplanowana na 2021 rok to 20 000,00 zł. 

Jednostka złożyła wniosek o zwolnienie z dokonania opłat podając konkretne uzasadnienie 

związane z pandemią COVID-19 i utrata dochodów jednostki. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przekazanie kopii korespondencji skierowanej do Gminy Myślibórz wraz  

z odpowiedzią.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zapytała, z której gminy jednostka posiada największą ilość pensjonariuszy? 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że placówka współpracuje z 30 Ośrodkami Pomocy Społecznej. Do 

większości została wysłana informacja na temat możliwości przyjęć nowych mieszkańców.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła przedstawienie informacji na temat ilości mieszkańców z podziałem na 

poszczególne gminy i powiaty przyjęte do placówki w okresie ostatnich trzech lat. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę na możliwość wystąpienia z wnioskiem o wsparcie finansowe do gmin,  

z których najwięcej pensjonariuszy przebywa w jednostce. 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Poinformowała, że każdorazowo po przyjęciu mieszkańca zwraca się z wnioskiem do 

samorządów o wsparcie. W zeszłym roku również taka korespondencja była wysyłana 

powołując się na sytuację związana z pandemią COVID-19. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odniosła się do sytuacji finansowej placówki. Zwróciła uwagę na konieczność dokonania 

dopłat do bieżącego funkcjonowania jednostki. Poruszyła temat związany z wysokością 

wynagrodzeń w placówce. 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Zwróciła uwagę na niskie wysokości wynagrodzeń, 80% załogi posiada najniższe 

wynagrodzenie zasadnicze. Złożyła wyjaśnienia dotyczące poziomu wynagrodzeń 

pracowników w placówce.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zapytała, czy rozważano możliwość pozyskania środków zewnętrznych na funkcjonowanie 

placówki? 
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Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że w zeszłym roku placówka pozyskała środki finansowe w związku  

z pandemią COVID-19.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że dzięki tym działaniom sytuacja placówki nie jest w jeszcze gorszym stanie niż 

mogła być. Przekazała, że temat ten wymaga rozważenia i podjęcia decyzji. Kierunek jest 

dobry, jednak wymaga analizy i zaplanowania działań. Ponownie poprosiła o przedstawienie 

informacji na temat ilości mieszkańców z podziałem na poszczególne gminy i powiaty 

przyjęte do placówki w okresie ostatnich trzech lat. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, o wydane zalecenia Komendanta Straży Pożarnej, czy w tej sprawie została wydana 

decyzja administracyjna? 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że w przedmiotowej kwestii została wydana decyzja, której realizacja była 

kilkakrotnie odraczana. Termin realizacji zaleceń to 31 grudnia 2021 roku. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o działania jakie mogą zostać podjęte celem realizacji zaproponowanego przez 

dyrektora jednostki rozwiązania? 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Odniosła się do kwestii wstrzymania przyjęć mieszkańców do placówki i utrzymania ilości 

140 osób, wówczas będzie można podejmować dalsze działania. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na przewidywane oszczędności z tytułu wprowadzenia zaproponowanych 

rozwiązań. Zwrócił uwagę na konieczność zorganizowania spotkania z udziałem Skarbnika 

Powiatu w kwestii analizy działań jakie należny podjąć w DPS i  ich kosztów. 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Odniosła się do zaproponowanych rozwiązań. Przekazała, że działania mają na celu 

usprawnienie i unowocześnienie standardów w placówce. Zwróciła uwagę na brak 

dodatkowych środków finansowych na wykonywanie zakupów inwestycyjnych w placówce. 

Zwróciła uwagę na oferty innych placówek. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o przekazanie opracowanego wcześniej programu funkcjonalno-użytkowego 

placówki. Przekazała, że temat jaki został przedstawiony wymaga wykonania symulacji  

i obliczeń kosztów.  

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Zauważyła, że inwestycja w polepszenie standardów i oferty w jednostce jest sensowna  

z uwagi na możliwość zwiększenia liczby mieszkańców i przychodów. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odniosła się do kwestii poniesienia nakładów finansowych na wykonanie prac remontowych. 

Zaproponowała, aby rozważyć możliwość uzyskania dofinansowania na budowę nowego 

budynku na terenie placówki. Zwróciła uwagę na wysokość kwot jakie Powiat Myśliborski 

będzie musiał dopłacać na bieżące funkcjonowanie placówki.  
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył temat związany z finansowaniem się placówki. Zwrócił uwagę na powstawanie 

prywatnych Domów Pomocy Społecznej i ich utrzymania się na rynku. Poprosił o wykonanie 

symulacji proponowanych do wprowadzenia zmian i ograniczeń. Zauważył, że propozycja 

dotyczy remontu budynku, natomiast w jednostce brakuje środków na bieżące 

funkcjonowanie. 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Przekazała, że zalecenia i tak muszą być wykonane, nie ma pewności, że będzie można 

dokonać ponownego odroczenia wykonania wydanej decyzji. Poruszyła kwestię przeniesienia 

mieszkańców pomiędzy budynkami i organizacji pracy na poszczególnych działach. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, ilu pracownikom nie przedłużono umów o pracę? 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że trzem osobom. Złożyła wyjaśnienia w przedmiotowym temacie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że temat ten wymaga przeanalizowania. Poprosił o przedstawienie informacji na 

temat kosztów związanych z wprowadzeniem zaproponowanych rozwiązań.  

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Poruszyła kwestię przedstawionych propozycji. Odniosła się do tematu związanego  

z pozyskaniem grantów dla jednostki. Poinformowała o przeprowadzeniu rozeznania 

dotyczącego funkcjonowania dps w innych powiatach. Zwróciła uwagę na problem dotyczący 

pozyskania nowych mieszkańców do placówki.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy porównywano koszty odpłatności za pobyt w jednostce w stosunku do innych 

placówek? 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że koszty odpłatności są na umiarkowanym poziomie. Kwoty w niektórych 

jednostkach już w zeszłym roku były o wiele wyższe powyżej 4 tys. zł. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy sami decydujemy o wysokości odpłatności? 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że nie, jest ona naliczana zgodnie ze wskaźnikami. Przedstawiła informacje 

na temat wzrostu wysokości odpłatności.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że w 2020 roku Powiat Myśliborski przeznaczył wysokie kwoty dla 

jednostki, stąd też nastąpił wzrost odpłatności. Przekazała, że do wyliczenia kwoty 

odpłatności brane są pod uwagę wydatki bieżące placówki z pominięciem wydatków 

majątkowych i inwestycyjnych. 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył temat związany z funkcjonowaniem ZOL-i przy szpitalach powiatowych  

i odpłatności za pobyt na tych oddziałach. Zapytał, czy jest możliwość uruchomienia 

komercyjnego oddziału DPS? 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Przekazała, że wcześniej były sytuacje, gdzie był bardzo długi okres oczekiwania na miejsce 

na oddziałach ZOL. W tej chwili ma informacje, że również są problemy z tym związane  

i oddziały posiadają wolne miejsca. 

Przekazała, że jeżeli chodzi o komercyjną działalność w przyszłości po wyłączeniu budynku 

B można byłoby go dostosować do tego typu działalności. Jednakże nie mogłaby być ona 

prowadzona przez DPS tylko przez inną organizację np. przez stowarzyszenie.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o kwestię utworzenia stowarzyszenia w DPS? 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że podejmował a próby działań w tej sprawie, jednak pracownicy jednostki 

nie wyrazili woli utworzenia tego typu stowarzyszenia. Poruszyła temat wymagań  

i dodatkowych obowiązków jakie są  narzucane pracownikom w okresie pandemii COVID-

19. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poruszyła temat zakupu łóżek rehabilitacyjnych dla mieszkańców. Zapytała, czy jednostka 

podejmowała starania dotyczące pozyskania środków PFRON w celu uzyskania 

dofinansowania na ich zakup? 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że DPS nie ma możliwości uzyskania dofinansowania PFRON na ten cel. 

 

Wicestarosta Alicja Prill 

Poprosiła, aby dyrektor sprawdziła możliwość uzyskania dofinansowania w ramach likwidacji 

barier z PFRON.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

 

Ad. 5 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na rzecz realizacji Projektu pn. „Region 

Dobrego Wsparcia” w zakresie stworzenia miejsc opieki wytchnieniowej w formie 

krótkookresowego pobytu dziennego lub całodobowego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformowała, że umowa 

dotyczy realizacji projektu pn. „Region dobrego Wsparcia”. Celem projektu jest stworzenie 

miejsc opieki wytchnieniowej w formie krótkookresowego pobytu dziennego lub 

całodobowego, nad osobą niesamodzielną w zastępstwie za opiekuna faktycznego  

w związku ze zdarzeniem losowym, potrzebą załatwienia codziennych spraw lub odpoczynku 

opiekuna. Miejscem realizacji projektu będą użyczone pomieszczenia na parterze budynku 

Powiatu Myśliborskiego przy ul. Spokojnej 13 w Myśliborzu. Przedstawiła informacje 
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dotyczące realizacji projektu wspólnie z partnerami. Wkład własny do projektu to wartość 

użyczonych pomieszczeń przed wykonaniem prac remontowych przeprowadzonych przez 

Fundację Nauka dla Środowiska. 

Przekazała, że okres realizacji projektu to 22.02.2021r. do 31.03.2023r. Poinformowała  

o planowanym remoncie pomieszczeń. Z założenia wynika, że należy w ramach projektu 

utworzyć minimum dwa miejsca, jednakże planuje się utworzenie większej ilości miejsc 

opieki wytchnieniowej. Za wykorzystanie lokalu mieszkalnego przysługuje właścicielowi 

mieszkania opłata eksploatacyjna w wysokości 1 500,00 zł brutto. Przekazała, że okres 

trwałości projektu to trzy lata po jego zakończeniu. Przedstawiła informacje na temat 

planowanych działań do zrealizowania w ramach projektu.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poprosiła o wyjaśnienia dotyczące planowanego dochodu z tyt. użyczenia pomieszczeń  

i deklarowanego wkładu własnego do projektu. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowych kwestii. Podała informacje na temat 

użyczenia pomieszczeń przez Fundację Nauka dla Środowiska. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zapytała o wykonanie prac adaptacyjnych pomieszczeń? 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Poinformowała, że prace te zostaną wykonane na koszt Fundacji Nauka dla Środowiska. 

Przedstawiła informacje dotyczące realizacji działań i użyczenia pomieszczeń. Podała 

informacje na temat planowanych do realizacji prac remontowych pomieszczeń. Złożyła 

wyjaśnienia dotyczące wykonania czynności odbioru w zakresie planowanych do realizacji 

prac w lokalu mieszkalnym opieki wytchnieniowej w ramach realizacji projektu. 

Podała informacje na temat realizacji projektu opieki wytchnieniowej w Szczecinie  

i Koszalinie. Odniosła się do realizacji działań w ramach projektu.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że w ramach projektu będzie udostępnione mieszkanie dla osób 

niepełnosprawnych w formie krótkookresowego pobytu dziennego lub całodobowego, nad 

osobą niesamodzielną w zastępstwie za opiekuna faktycznego. Zapytała, kto będzie 

sprawował opiekę nad osobami niepełnosprawnymi podczas nieobecności opiekuna? 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że opiekę nad tymi osobami będzie sprawowała fundacja lub stowarzyszenie, 

któremu zostanie zlecone takie zadanie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał o okres realizacji i trwałości projektu? 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że okres realizacji projektu to 22.02.2021r. do 31.03.2023r, natomiast okres 

trwałości to 3 lata.  
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Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał o szacowane koszty realizacji zadań po zakończeniu projektu w kolejnych latach? 

 

Wicestarosta Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że Powiat Myśliborski będzie miał za zadanie utrzymanie gotowości i będzie 

można realizować zadania komercyjnie. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Poinformowała, że planuje się wówczas realizacje usług odpłatnie co pozwoli na utrzymanie  

i realizację usług. Poruszyła temat realizacji projektów ze środków zewnętrznych związanych 

ze świadczeniem usług opiekuńczych. Przedstawiła informacje na temat prowadzonych 

rozmów i ustaleń dotyczących realizacji projektu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

W głosowaniu nie brał udziału Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 6 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy użyczenia pomieszczeń w budynku Powiatu 

Myśliborskiego przy ul. Spokojnej 13 w Myśliborzu dla Fundacji Nauka dla Środowiska  

z siedzibą w Koszalinie. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśniła,  umowa dotyczy 

użyczenia pomieszczeń o powierzchni 125,45 m
2
 dla Fundacji Nauka dla Środowiska  

z siedzibą w Koszalinie w celu realizacji projektu „Region Dobrego Wsparcia” 

zlokalizowanych na parterze budynku przy ul. Spokojna 13 w Myśliborzu na czas określony 

od dnia 22 lutego 2021 r. do dnia 31 marca 2023r. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy podejmując uchwałę Nr 

170/561/2021 z dnia 22 lutego 2021 roku w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

użyczenia pomieszczeń w budynku Powiatu Myśliborskiego przy ul. Spokojna 13, 

Myślibórz. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

W głosowaniu nie brał udziału Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 7 

Udzielenie upoważnienia Magdalenie Zynda-Lis – Dyrektorowi PCPR w Myśliborzu do 

dokonywania czynności odbiorowych w imieniu Powiatu Myśliborskiego w zakresie 

planowanych do realizacji prac w lokalu mieszkalnym opieki wytchnieniowej. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 
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Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła projekt uchwały dotyczący udzielenia upoważnienia do dokonywania czynności 

odbiorowych w imieniu Powiatu Myśliborskiego w zakresie planowanych do realizacji prac  

w lokalu mieszkalnym opieki wytchnieniowej w ramach realizacji projektu pn. „Region 

Dobrego Wsparcia”. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na   udzielenie upoważnienia Magdalenie Zynda-Lis – 

Dyrektorowi PCPR w Myśliborzu do dokonywania czynności odbiorowych w imieniu 

Powiatu Myśliborskiego w zakresie planowanych do realizacji prac w lokalu mieszkalnym 

opieki wytchnieniowej podejmując uchwałę Nr 170/562/2021 z dnia 22 lutego 2021 roku  

w sprawie udzielenia upoważnienia. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

W głosowaniu nie brał udziału Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zarządził 15 min. przerwę w obradach Zarządu Powiatu. 

 

Obrady wznowiono o godz. 13:20 

 

Ad. 8 

Wyrażenie zgody na złożenie wystąpienia w sprawie uczestnictwa samorządu 

powiatowego w realizacji „Programu wyrównywania różnic między regionami III”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Agnieszka Wasiewicz – Zastępca Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Przedstawiła informacje na temat  

złożenia wystąpienia w sprawie uczestnictwa samorządu powiatowego w realizacji 

„Programu wyrównywania różnic między regionami III”. Zadania obejmują likwidację barier 

architektonicznych w trzech szkołach podstawowych Gminy Myślibórz tj. Szkole 

Podstawowej Nr 2 w Myśliborzu, Szkole Podstawowej Nr 3 w Myśliborzu i Szkole 

Podstawowej w Nawrocku oraz przedszkolu Miejskim nr 1 w Barlinku. 

Realizatorem zadań będzie Gmina Myślibórz oraz Gmina Barlinek. Poziom dofinansowania 

wynosi 55%. Przedstawiła szacunkowe wartości poszczególnych zadań. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenie wystąpienia w sprawie uczestnictwa samorządu 

powiatowego w realizacji „Programu wyrównywania różnic między regionami III”. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

W głosowaniu nie brał udziału Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 
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Ad. 9 

Wyrażenie zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie w ramach „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Agnieszka Wasiewicz – Zastępca Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśniła, że wniosek  

o dofinansowanie dotyczy realizacji zadania pn. „Zakup samochodu do przewozu 

niepełnosprawnych podopiecznych przebywających w Regionalnej Placówce Opiekuńczo-

Terapeutycznej w Dębnie”. Szacunkowa wartość zadania stanowi kwotę 125 402,50 zł w tym 

wartość dofinansowania ze środków PFRON to 80 000,00 zł. Wkład własny Powiatu to kwota 

45 402,50 zł. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o kwestię wkładu własnego, skąd zostaną zabezpieczone środki? 

 

Agnieszka Wasiewicz – Zastępca Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że środki finansowe na wkład własny wymagają zabezpieczenia. Zwróciła 

uwagę, że jednostka nie posiada w swoim budżecie środków na ten cel. W przypadku 

pozytywnej decyzji dotyczącej przyznania dofinansowania zostanie złożony wniosek  

o zabezpieczenie środków finansowych na wkład własny. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenie wniosku o dofinansowanie w ramach „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III” na realizacje zadania pn.: "Zakup samochodu 

do przewozu niepełnosprawnych podopiecznych przebywających w Regionalnej Placówce 

Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie". 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

W głosowaniu nie brał udziału Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 9a) 

Zajęcie stanowiska w sprawie złożenia wniosku o dofinansowanie w ramach obszaru B 

„Programu wyrównywania różnic między regionami III”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że wniosek 

dotyczy: 

- montażu wideodomofonu na budynku Starostwa Powiatowego w Myśliborzu (szacunkowa 

wartość 3.013,50 zł), 

- modernizacji panelu sterowania windy w budynku Starostwa Powiatowego w Myśliborzu  

w celu dostosowania do potrzeb osób niepełnosprawnych. Zakres modernizacji: przyciski  

i sygnalizacja przystankowa, znaki wyczuwalne dotykiem, alfabet Braille‘a, wyposażenie 

windy w UPS (szacunkowa wartość 48.120,70 zł). 
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Agnieszka Wasiewicz – Zastępca Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Poinformowała, że poziom dofinansowania stanowi maksymalnie 35 % wartości wydatków 

kwalifikowalnych. Szacunkowa wartość zadania to kwota 51 134,20 zł, w tym wartość 

wnioskowanego dofinansowania ze środków PFRON to kwota 14 548,44 zł. Wkład własny 

Powiatu Myśliborskiego to kwota 36 585,76 zł. 

W związku z tym, że w budynku zlokalizowanym przy ul. Północnej 15 mieści się również 

Powiatowa Stacja Sanitarno- Epidemiologiczna (572,82 m
2
), Powiatowy Inspektorat 

Weterynarii- (271,88 m
2
), Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego (134,56 m

2
), punkt 

paszportowy (21,91 m
2
), mieszkanie-(65 m

2
) należy proporcjonalnie zmniejszyć poziom 

wnioskowanego dofinansowania o powierzchnie zajmowane przez w/w jednostki. 

Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego rekomenduje opracowanie 

kompleksowego projektu likwidacji barier architektonicznych w budynku Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że montaż wideofonu może nastąpić bez uzyskania dofinansowania, 

natomiast modernizacja panelu sterowania windy może zostać wykonana przy 

kompleksowym projekcie  jaki byłby przygotowany w kolejnym naborze wniosków. 

Agnieszka Wasiewicz – Zastępca Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Poinformowała, że poziom dofinansowania nie ulegnie zmianie, nadal będzie wynosił 35%. 

Poruszyła kwestię opracowania kompleksowej koncepcji likwidacji barier architektonicznych 

w budynku Starostwa Powiatowego oraz terenu wokół obiektu. 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że temat ten wymaga rozważenia, ponieważ kompleksowy projekt będzie 

kosztowny. Dofinansowanie pozostanie na tym samym poziomie. Zaproponowała, aby 

realizacja zadań została rozłożona na dwa etapy. W tym roku zdecydować się na 

dostosowanie windy, natomiast w kolejnym naborze dalszy etap prac. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o kwestię partycypacji w kosztach użytkowania części wspólnych budynku przez 

jednostki organizacyjne. Zaproponował przeprowadzenie rozmów z kierownikami jednostek 

na temat partycypacji w kosztach wkłady własnego do przedmiotowego wniosku. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zgodziła się z tym, że rozmowy w tej sprawie należy podjąć, natomiast  należy podjąć 

decyzję co do złożenia wniosku. Zwróciła uwagę, że prędzej czy później modernizacja windy 

powinna zostać wykonana. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponował, aby odstąpić od złożenia wniosku o dofinansowanie i przeprowadzić wstępne 

rozmowy z jednostkami organizacyjnymi zajmującymi pomieszczenia w budynku. 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Zwrócił uwagę, że podejmowane działania dotyczą planu działania na rzecz poprawy 

dostępności dla osób ze szczególnymi potrzebami. Wynika on z przeprowadzonej diagnozy. 

Podał podstawy prawne przedmiotowych działań.  Powiat Myśliborski jest zobligowany do 

podnoszenia jakości świadczonych usług dla osób ze szczególnymi potrzebami. Plan działania 

na 2021 rok zakładał dostosowanie zasobów cyfrowych oraz montaż wideofonu. 

Korzystając z możliwości złożenia wniosku o dofinansowanie zaproponowano również ujęcie 

w nim modernizacji panelu sterowania windy w budynku Starostwa Powiatowego  
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w Myśliborzu. Zadanie to nie wynika z opracowanego planu działania, lecz stanowi element 

przyszłych działań jakie muszą zostać wykonane. 

Odniósł się do kwestii przygotowania kompleksowego dokumentu stanowiącego projekt 

likwidacji barier architektonicznych i komunikacyjnych w budynku Starostwa Powiatowego. 

Zgodził się, że należy przeprowadzić rozmowy z kierownikami jednostek organizacyjnych 

zajmującymi pomieszczenia w budynku Starostwa Powiatowego. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył temat związany z koniecznością przeprowadzenia rozmów z kierownikami jednostek 

organizacyjnych zajmującymi pomieszczenia w budynku Starostwa Powiatowego w kwestii 

partycypacji w kosztach realizacji przedmiotowego zadania. 

 

Agnieszka Wasiewicz – Zastępca Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Zwróciła uwagę, na możliwość złożenia wniosku o dofinansowanie i prowadzenie  

w międzyczasie rozmów z kierownikami jednostek. Decyzja w kwestii realizacji zadania  

w przypadku otrzymania dofinansowania zostanie podjęta po przeprowadzeniu 

przedmiotowych rozmów. Zwróciła uwagę, ze wniosek został przygotowany do złożenia. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zgodziła się, aby wniosek został złożony teraz, natomiast do czasu rozstrzygnięcia naboru 

przeprowadzić rozmowy z kierownikami jednostek organizacyjnych.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenie wniosku o dofinansowanie w ramach obszaru B 

„Programu wyrównywania różnic między regionami III”. 

Jednocześnie zobowiązano Sekretarza Powiatu do przeprowadzenia rozmów z kierownikami 

jednostek organizacyjnych mających siedzibę w budynku Starostwa Powiatowego przy ul. 

Północnej 15 na temat partycypacji w kosztach wkładu własnego przedmiotowego wniosku. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

W głosowaniu nie brał udziału Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Podczas głosowania nieobecny Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 10 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pn. „Wykonanie budowlanych 

przeglądów okresowych (półrocznych/rocznych lub pięcioletnich z elementami 

przeglądu rocznego budynków) zarządzanych przez Zamawiającego” w roku 2021. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśnił, że przedmiotem umowy 

jest wykonanie budowlanych przeglądów okresowych (półrocznych/rocznych lub 

pięcioletnich z elementami przeglądu rocznego budynków) zarządzanych przez 

Zamawiającego” w roku 2021. Przedstawił informację na temat przeprowadzonego 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego. Najkorzystniejsza ofertę złożyła firma 

„BOMA” Mariusz Borysewicz z Myśliborza na kwotę 1 537,50 zł brutto. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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W głosowaniu nie brał udziału Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Podczas głosowania nieobecny Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 11 

Wyrażenie zgody na zawarcie umów/porozumień z Gminami Powiatu Myśliborskiego  

w sprawie finansowania kosztów organizacji systemu współzawodnictwa sportowego 

dzieci i młodzieży szkół podstawowych i ponadpodstawowych w Powiecie Myśliborskim 

w 2021 roku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśnił, że porozumienia 

dotyczą przekazania przez gminy dotacji z przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów 

organizacji systemu współzawodnictwa sportowego dzieci i młodzieży szkół podstawowych  

i ponadpodstawowych w Powiecie Myśliborskim w 2021 roku. Gminy zadeklarowały 

udzielenie dotacji w następujących kwotach: Gmina Boleszkowice 2000,00 zł, Gmina 

Barlinek 3000,00 zł, Gmina Dębno 4000,00 zł, Gmina Myślibórz 4 500,00 zł natomiast  

z Gminy Nowogródek Pom. brak jest danych o dofinansowaniu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowych porozumień. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

W głosowaniu nie brał udziału Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Podczas głosowania nieobecny Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 12 

Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia w sprawie określenia wysokości 

dofinansowania w formie dotacji dla Powiatu Myśliborskiego z przeznaczeniem na 

dofinansowanie udziału w zawodach sportowych uczniów ze szkół ponadpodstawowych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśnił, że porozumienie 

dotyczy przekazania dotacji celowej przez Gminę Dębno z przeznaczeniem na 

dofinansowanie udziału w zawodach sportowych uczniów szkół ponadpodstawowych 

prowadzonych przez Powiat Myśliborski na terenie Gminy Dębno w kwocie 2 800,00 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowego porozumienia. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

W głosowaniu nie brał udziału Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Podczas głosowania nieobecny Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie petycji do Prezesa Rady 

Ministrów oraz Ministra Edukacji i Nauki w sprawie zmiany przepisów. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Wyjaśniła, że dotyczy ona złożenia 

petycji do Prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego i do Ministra Edukacji i Nauki 

Przemysława Czarnka w sprawie wprowadzenia zmian do rozporządzenia z dnia 11 sierpnia 

2017 roku w sprawie publicznych placówek oświatowo-wychowawczych, młodzieżowych 

ośrodków wychowawczych, młodzieżowych ośrodków socjoterapii, specjalnych ośrodków 

szkolno-wychowawczych, specjalnych ośrodków wychowawczych, ośrodków rewalidacyjno-

wychowawczych oraz placówek zapewniających opiekę i wychowanie uczniom w okresie 

pobierania nauki poza miejscem stałego zamieszkania w zakresie dotyczącym domów 

wczasów dziecięcych. Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące treści przedmiotowej petycji. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 170/563/2021 z dnia 22 lutego 2021 roku w sprawie 

petycji do Prezesa Rady Ministrów oraz Ministra Edukacji i Nauki w sprawie zmiany 

przepisów. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

W głosowaniu nie brał udziału Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Podczas głosowania nieobecny Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 14 

Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Dębna znak AP-0053.29.2021.MT z dnia 

15.02.2021r. na pismo w sprawie rozważenia możliwości wskazania nowego miejsca na 

potrzeby funkcjonowania filii Wydziału Komunikacji w Dębnie. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał treść przedmiotowego pisma, w który Burmistrz Dębna informuje, iż 

podejmie starania w zakresie wskazania nowego miejsca na potrzeby funkcjonowania filii 

Wydziału Komunikacji w Dębnie i z chwilą pojawienia się takiej możliwości poinformuje  

o dalszym sposobie wspólnego postępowania. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przedstawiła informację na temat zmiany siedziby wydziału oświaty Urzędu Miejskiego  

w Dębnie i zwolnieniu dotychczas zajmowanych pomieszczeń. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem. 

 

Ad. 15 

Wniosek dyrektora Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu dotyczący 

przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w czteroletnie 

Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych przy ZS w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową sprawę. Złożyła wyjaśnienia dotyczące potrzeb 

przekształcenia liceum i jego uruchomienia w Zespole Szkół w Myśliborzu. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzwińska 

Zwróciła uwagę na duże zainteresowanie naborem do tego typu szkoły.  
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przygotowanie projektu uchwały Rady Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych przy ZS w Myśliborzu. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

W głosowaniu nie brał udziału Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Podczas głosowania nieobecny Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 16 

Zajęcie stanowiska w sprawie: 

- Sporządzenia aneksu do umowy Nr IZM/111/2020, zawartej w dniu 22.09.2020r. 

pomiędzy Powiatem Myśliborskim a Gminą Nowogródek Pomorski, dotyczącej 

realizacji inwestycji pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2113Z na odcinku Sumiak-

Karsko”. 

- Wystąpienia do Wojewody Zachodniopomorskiego o ujęcie w kosztach 

kwalifikowanych projektu robót polegających na montażu oświetlenia ulicznego, 

wykonaniu utwardzonego pobocza do budynków mieszkalnych, wykonaniu 

dodatkowych zjazdów i poszerzeniu istniejących. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy.  

Zwrócił uwagę, że wartość inwestycji po przeprowadzonym postępowaniu przetargowym jest 

niższa.  

Agnieszka Wasiewicz – Zastępca Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Wyjaśniła, że w dniu 22.09.2020 r. pomiędzy Powiatem Myśliborskim a Gminą Nowogródek 

Pomorski została zawarta umowa nr IZM/111/2020 dotycząca udzielenia Powiatowi 

Myśliborskiemu przez Gminę Nowogródek Pomorski pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej w celu realizacji inwestycji pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2113Z na odcinku 

Sumiak- Karsko”. Całkowita wartość zadania wynikająca z podpisanej umowy stanowiła 

kwotę 4.842.092,97 zł,  w tym wartość dofinansowania ze środków Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg (dawniej Fundusz Dróg Samorządowych) 2.421.046,49 zł, wartość dotacji 

celowej z Gminy Nowogródek Pomorski 1.400.000,00 zł, wkład własny Powiatu 

Myśliborskiego 1.021.046,48 zł. Zgodnie z uchwałą Nr 146/512/2020 Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu z dnia 13.11.2020 r. podjęto decyzję o częściowym sfinansowaniu wkładu 

własnego Powiatu Myśliborskiego w kwocie 350.000,00 zł ze środków Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych (Fundusz Przeciwdziałania COVID-19). 
Pierwsza transza dotacji w kwocie 700.000,00 zł powinna zostać przekazana przez Gminę 

Nowogródek Pomorski na rachunek bankowy Powiatu Myśliborskiego w miesiącu marcu 

2021 r., druga transza dotacji w kwocie 700.000,00 zł zostanie przekazana w miesiącu 

sierpniu 2021 r. 

W wyniku podpisania umowy z wykonawcą robót budowlanych, inspektorem nadzoru 

inwestorskiego oraz wykonawcą tablic informacyjnych nastąpiło zmniejszenie całkowitej 

wartości projektu. Aktualnie stanowi ona kwotę 3.076.823,76 zł, w tym wartość 

dofinansowania ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 1.538.411,88 zł, wartość 

dotacji celowej z Gminy Nowogródek Pomorski 1.400.000,00 zł, wkład własny Powiatu 

Myśliborskiego 138.411,88 zł. 
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W przekazanym piśmie znak BRG.041.10.2020.MO z dnia 12.02.2021 r. Wójt Gminy 

Nowogródek Pomorski zawnioskował o sporządzenie i podpisanie aneksu do umowy  

nr IZM/111/2020.  

Wójt Gminy Nowogrodek Pomorski zaproponował, aby do umowy nr IZM/111/2020 

wprowadzić zapis, który reguluje procentowy udział środków własnych do poniesienia ze 

strony Gminy Nowogródek Pomorski jak i ze strony Powiatu z zachowaniem proporcji, 

wynikających z umowy podpisanej w dniu 22.09.2020 r. Proporcja ta ze strony Gminy 

Nowogródek Pomorski wynosi 57,83 %, ze strony Powiatu 42,17 % i odnosi się do kosztów 

własnych wynikających z realizacji zadania w zakresie określonym we wniosku  

o dofinansowanie i umowy o dofinansowanie, realizowanej w ramach Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg. 

Ponadto w piśmie znak BRG.041.10.2020.MO z dnia 12.02.2021 r. Wójt Gminy Nowogródek 

Pomorski zawnioskował o: wykonanie dodatkowych prac polegających na montażu 

oświetlenia ulicznego zlokalizowanego w miejscowości Karsko oraz o wykonanie 

utwardzonego pobocza biegnącego do budynków mieszkalnych. Zwrócił się również z prośbą 

o zwiększenie zakresu zadania o w/w elementy.  

Szacunkowy koszt wykonania oświetlenia wraz z opracowaniem dokumentacji projektowej 

stanowi wartość 63.793,95 zł brutto (w tym szacunkowy koszt wykonania oświetlenia stanowi 

wartość 56.782,95 zł, szacunkowy koszt opracowania dokumentacji projektowej stanowi 

kwotę 7.011,00 zł brutto).  

W dniu 01.02.2021 r. wykonawca robót budowlanych zwrócił się z wnioskiem nr 1 (roboty 

dodatkowe) dotyczącym rozszerzenia zakresu robót dodatkowych na wjazdy nie ujętych  

w projekcie budowlanym i utwardzenie pobocza kruszywem łamanym. Zgodnie  

z przedstawionym kosztorysem utwardzenie pobocza w km 4+900-4+350 będzie stanowiło 

kwotę 24.092,19 zł brutto. Wykonanie dodatkowych zjazdów oraz poszerzenie istniejących 

będzie stanowiło kwotę 35.012,10 zł brutto.  

Podsumowując, całkowita szacunkowa wartość robót budowlanych polegających na: 

- montażu oświetlenia ulicznego (wraz z opracowaniem dokumentacji projektowej), 

- utwardzeniu pobocza kruszywem łamanym, 

- wykonaniu dodatkowych zjazdów oraz poszerzeniu istniejących zjazdów będzie stanowić 

kwotę 122.898,24 zł brutto.  
Propozycja Wójta Gminy Nowogródek Pomorski jest następująca: 

W przypadku wyrażenia zgody przez Wojewodę Zachodniopomorskiego na ujęcie w kosztach 

kwalifikowanych projektu w/w robót dodatkowych oraz po podpisaniu aneksu do umowy nr 

IZM/111/2020 finansowanie projektu będzie przedstawiać się następująco: 

Całkowita wartość zadania: 3.199.722,00 zł (3.076.823,76 zł + 122.898,24 zł),  w tym 

wartość dofinansowania ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg: 1.599.861,00 zł, 

wkład własny Gminy Nowogródek Pomorski: 925.199,62 zł, wkład własny Powiatu 

Myśliborskiego: 674.661,38zł, w tym 350.000,00 zł- środki pochodzące z Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych (Fundusz Przeciwdziałania COVID-19), środki finansowe  

z budżetu powiatu Myśliborskiego 324.661,38 zł. 

Jednocześnie zgodnie z pismem znak BRG.041.10.2020.MO z dnia 12.02.2021 r. po 

podpisaniu aneksu do umowy dotacji IZM/111/2020 z dnia 22.09.2020 r. i w wyniku 

oszczędności powstałych w związku z realizacją inwestycji, Gmina Nowogródek Pomorski 

zobowiązuje się w przypadku odmowy udzielenia dotacji na ten cel, do pokrycia całości 

kosztów robót dodatkowych w zakresie oświetlenia oraz utwardzenia pobocza. 

W związku z powyższym Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego zwraca się  

z prośbą o zajęcie przez Zarząd Powiatu w Myśliborzu stanowiska w sprawie sporządzenia 

aneksu do umowy nr IZM/111/2020 oraz podjęcie decyzji w sprawie wystąpienia z pismem 

do Wojewody Zachodniopomorskiego dotyczącym wyrażenia zgody na ujęcie w kosztach 

kwalifikowanych projektu: 

- Robót polegających na montażu oświetlenia ulicznego (wraz z opracowaniem dokumentacji 

projektowej), 



21 
 

- Wykonaniu utwardzonego pobocza do budynków mieszkalnych, 

- Wykonaniu dodatkowych zjazdów i poszerzeniu istniejących. 

Należy podkreślić, że ostateczna wartość zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

2113Z na odcinku Sumiak- Karsko” będzie możliwa do określenia po zakończeniu inwestycji, 

ponieważ: 

- roboty budowlane będą rozliczane kosztorysowo (obmiarowo), 

- mogą wystąpić dodatkowe koszty związane z realizacją projektu np. roboty dodatkowe. 

Ostateczna wartość oszczędności w kosztach kwalifikowanych będzie możliwa do określenia  

po zakończeniu inwestycji. 
 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że jeżeli chodzi o zmianę umowy to nie zgadza się na to. Wójt Gminy 

Nowogródek Pom. deklarował pokrycie 100 % wkładu własnego. Jeżeli chodzi o roboty 

dodatkowe należałoby wystąpić do Wojewody Zachodniopomorskiego o ujęcie w kosztach 

kwalifikowanych projektu. Zwróciła uwagę na potrzeby Powiatu w związku z realizacją pozostałych 

inwestycji. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poprosiła o wyjaśnienia dotyczące wskazanych robót dodatkowych. 

 

Agnieszka Wasiewicz – Zastępca Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 
Przedstawiła informację dotyczące przedmiotowej sprawy w zakresie wykonania zjazdów  

i oświetlenia ulicznego. Przedstawiła informacje na temat kosztów. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął następujące decyzje: 

 - Nie wyrażono zgody na sporządzenie aneksu do umowy Nr IZM/111/2020, zawartej  

w dniu 22.09.2020r. pomiędzy Powiatem Myśliborskim a Gminą Nowogródek Pomorski, 

dotyczącej realizacji inwestycji pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2113Z na odcinku 

Sumiak-Karsko”. 

- wyraził zgodę na wystąpienie do Wojewody Zachodniopomorskiego o ujęcie w kosztach 

kwalifikowanych projektu robót polegających na montażu oświetlenia ulicznego, 

wykonaniu utwardzonego pobocza do budynków mieszkalnych, wykonaniu dodatkowych 

zjazdów i poszerzeniu istniejących. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

W głosowaniu nie brał udziału Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Podczas głosowania nieobecny Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Ad. 17 

Sprawy różne: 
 

1. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o realizację wniosków pracowników Starostwa Powiatowego w Myśliborzu  

w sprawie podwyżek wynagrodzenia? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Złożył wyjaśnienia dotyczące wniosku. Temat ten jest analizowany. 

 

2. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła temat dotyczący pisma Prezesa Zarządu Spółki Szpital w Dębnie w sprawie 

przekazania środków finansowych na pokrycie zobowiązań wynikających z podpisanych 

porozumień w miesiącu lutym. 
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Zwróciła uwagę na problemy finansowe spółki. Prezes już w miesiącu styczniu miał 

problemy z wypłatą wynagrodzenia. Poruszyła kwestie uruchomienia środków finansowych 

przez Gminę Dębno. Przekazała, że nie chciałaby wiązać decyzje Powiatu z decyzjami jakie 

podejmowane są przez Gminę Dębno. Poprosiła o pochylenie się nad tematem pomocy dla 

Szpitala w Dębnie. Poprosiła, aby zastanowić się na tym, czy nie byłoby zasadne pokazanie  

w budżecie środków finansowych dla Szpitala w Dębnie i Szpitala w Barlinku. Poruszyła 

temat sytuacji spółki Szpital w Dębnie i kwestię zarządzania nią przez obecnego Prezesa. 

Zwróciła uwagę na poprawę jakości usług w szpitalu. Odniosła się do kwestii zadań 

Rządowych i pomocy dla szpitali.   

Ponownie poprosiła o przekazanie kwot pomocy finansowej dla Szpitala w Dębnie i Barlinku. 

Zwróciła uwagę, że w przesłanym piśmie Prezes wskazuje, iż środki finansowe o które prosi 

będą przeznaczone na spłatę konkretnych rat wynikających z umów ugody. Odniosła się do 

działań Zarządu Powiatu w kwestii szpitali powiatowych.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła sprawę zabezpieczenia środków finansowych przez spółkę. Zauważyła, że 

Burmistrz Dębna nie przeprowadził rozmów z Powiatem Myśliborskim jako 

współwłaścicielem spółki w kwestii udzielenia wskazanego w piśmie wsparcia finansowego. 

Prezes Spółki nie wystąpiła z pismem do Burmistrza o wsparcie finansowe. Zauważyła, że 

Gmina Dębno posiada zabezpieczone środki finansowe, które mogłaby uruchomić. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazał, że nie chce uzależniać decyzji od działań Gminy Dębno. Poprosiła, aby 

przedyskutować ten temat.  

  

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na zaplanowane sesje Rad Miejskich w Dębnie i w Barlinku oraz pozostałe 

spotkania. Następnie temat ten zostanie przeanalizowany. Przekazanie środków finansowych 

dla szpitali będzie należało do decyzji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 18 

Zakończenie posiedzenia. 

 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 14:25 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 


